

Bestyrelsesmøde i DKeF søndag den 11. april kl. 10.00

Teams

Deltagere:

DKeF bestyrelse: Niklas L. Rejnstrup, Mogens Eriksen, Michael Zimmermann, Helene H. Jensen, Svend Jørgensen, Finn Hyldmar, Marita Geinitz

DKeF: Jan Donde

Tilforordnede tovholdere: Marianne Jensen (afbud), Allan Mortensen (afbud)

DIF:

Dagsordenspunkt	Referat	Opfølgning Hvem - hvornår
Pkt. 1 Godkendelse af sidste referat	Ingen bemærkninger. Godkendt.	
Pkt. 2 Årsmødet Da der stadig hersker usikkerhed om hvornår der åbnes op for større forsamlinger indendørs, skal vi måske også her have udarbejdet en plan B. Datoen er planlagt til den 30.5. Vi skal have en: <ul style="list-style-type: none">• Dagsorden• Forslag til valg• Forslag til hvem der skal komme med et oplæg og om hvad• Forslag fra lovudvalget – er der andre forslag vi skal have med?• Beretning (bilag)	Endnu usikkert om datoen 30.05 holder ift. Corona restriktioner. Indkaldelse skal udsendes senest lørdag den 17.04, såfremt datoen 30.05, skal overholdes. Vi satser på det kan lykkes den 30.05, men meddeler samtidig alternativ dato. Søndag den 22.08. Destination og dato bekræftes senest 1 måned før til klubberne. Valg: Valg og kandidatliste opdateres og udsendes med indkaldelsen. Plan for rekruttering af nye emner. Der udarbejdes stillingsopslag til alle ledige positioner. Stillingsopslag formidles på vores platforme, samt udsendes i nyhedsinfo. JDO sender oplæg til bestyrelsen. Vi skal være opmærksomme på at strukturen fremover bygger på, at der ikke nødvendigvis skal findes emner fra hhv. Øst og Vest. Det væsentlige er at få de rigtige kompetencer ind til opgaverne. Uanset hvem der vælges, er der behov for "regionale" arbejdsressourcer til lavpraktiske opgaver. Oplæg: Tema og oplægsholder overvejes.	FH / JDO / MG

	<p>Forslag: Der foreligger forslag fra lovudvalget. Herudover ingen forslag</p> <p>Beretning: Sporarbejdet, den nye struktur, herunder inddragelse af klubberne i arbejdet. Øvrige input sendes omgående til Marita</p>	
<p>Pkt. 3 Strategiarbejdet – procesmål/ Jan</p>	<p>Organisations -og klubudvikling</p> <p>JDO gennemgik effektmål, resultatmål og procesmål samt satte ord på flere af de indsatser, der skal understøtte målene. De tre spor godkendt med få tydeliggørelser, der indsættes i skabelonerne.</p> <p>Næste møde 21.04.2021 kl. 19.00 JDO, indkalder. På dette møde skal økonomien på plads. JDO tager kontakt til Nina Bundgaard DIF for principiel afklaring af lønudgifter i budgettet.</p>	<p>JDO</p> <p>JDO / NR</p>
<p>Pkt. 4 Nyt fra Tovholderne / Marianne/Allan/ Finn/ Jan</p>	<p>Næste tovholdermøde afholdes 14.04. Der er fin fremdrift i åbent hus arbejdsgruppen. Her er der arbejdsgruppe den 15.04. P.t. 13-14 destinationer tilmeldt. Arbejdsgruppe vedrørende konkurrenceformer:</p>	<p>JDO</p>
<p>Pkt. 5 Landskampe Der har været afholdt møde mellem DK og D i ungdommen. De er enige om at de så vidt muligt afholdes landskamp. (bilag)</p> <p>Jeg har også ifm. påsken snakket med tyskerne, her er vi enige om at vi afventer og taler sammen igen omkring sommer. Men vil meget gerne afvikle landskampen.</p>	<p>Der har været afholdt møde mellem Danmark og Tyskland ift. alderskriterier og termin. Der er enighed.</p> <p>Termin for de voksne fastholdes indtil videre.</p>	
<p>Pkt. 6 Aktivitetskalender (skal jf. vedtægterne være taget stilling til senest den 1.4) (bilag)</p>	<p>Turneringen er lagt ind. Der mangler bestyrelsesmøder. Emnet tages op på førstkomende møde, idet AM er tovholder på kalenderen. MZ spørger ind til destinationer på de aktiviteter, der er aflyst på grund af Corona.</p>	<p>MG / AM</p>

	Som udgangspunkt er det de samme destinationer, der anvendes. Der er endnu ikke udsendt indbydelse til kommende sæsons turneringstilmelding. MG følger op med AM.	
Pkt. 7 Økonomi/ Niklas	Begrænset økonomisk aktivitet. Overvejelser om nye investeringer, når indestående nærmer sig 1 mill. for ikke at ligge inde med for meget likviditet. Vi betaler negative renter på alt indestående, udover 0.	NR
Pkt. 8 Alt det jeg har glemt	HHJ arbejder stadig på overblik over alle baner. Mere følger på næste møde.	HHJ
Pkt. 9 Næste møde I referatet fra den 28.februar står der også den 9.5 – men er ikke i aktivitetskalenderen. Jeg synes vi skal holde det.	21.04 (sporarbejde 2022-2025) 09.05 (såfremt årsmøde afholdes 30.05) Hvis årsmødet afholdes 22.08, afholdes bestyrelsesmøde ultimo juni/primus juli 06.06 er berammet og forventes opretholdt. JDO tjekker op med Nina ift. statusmøde den 06.06 f.eks.	MG/JDO
Pkt. 10 Eventuelt DIF har udsat deres årsmøde til den 19.6 i håb om at det så kan afvikles med fysisk fremmøde.	Ingen yderligere emner til eventuelt.	